
Zápisnica č. 2/2007 
zo zasadnutia KR STU dňa 26. marca 2007 v Kočovciach 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Robert Redhammer, Dušan Petráš, František Janíček, 

Ján Kalužný, Vojtech Molnár, Oliver Moravčík, Ľudovít Molnár, Ján 
Vajda, Ján Šajbidor – prodekan FCHPT, Ľubomír Šooš, Alojz Kopáčik, 
Ľudovít Petránsky, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel Timár, 
Vladimír Kovár, Martin Repko 

 
Neprítomní:   
 
Program: 
      Kontrola plnenia úloh 
1. Rozpočet STU na rok 2007 – časť Dotácia z MŠ SR (kvestorka Žideková) 
2. Výročná správa STU za rok 2006 (pror. Petráš) 
3. Harmonogram a osnova Dlhodobého zámeru rozvoja STU na roky 2007 – 2011 (pror. 

Petráš) 
4. Informácia o počte absolventov na STU (prof. Kalužný) 
5. Stav v implementácii AIS na FEI a SvF STU (dekani FEI a SvF STU) 
6. Personálne, materiálne a organizačné zabezpečenie v oblasti Bezpečnostného projektu 

STU na FIIT a MtF STU (dekani FIIT a MtF STU) 
7. Realizácia odporúčaní auditu dátových sietí a plánované opatrenia pre rok 2007 na FA 

a SjF STU (dekani FA a SjF STU) 
8. Príprava STU na rozvoj spolupráce vo vede a technike a na čerpanie štrukturálnych 

fondov (pror. Redhammer) 
9. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
 
1) Rozpočet STU na rok 2007 – časť Dotácia z MŠ SR (kvestorka Žideková – elektronicky) 
2) Výročná správa STU za rok 2006 (pror. Petráš) 
3) Harmonogram a osnova Dlhodobého zámeru rozvoja STU na roky 2007 – 2011 (pror. 

Petráš) 
4) Mobility študentov (pror. Petráš) 
5) Informácia o počte absolventov na STU za rok 2006 (prof. Kalužný) 
6) Stav v implementácii AIS na FEI STU (dekan FEI STU Vajda) 
7) Stav v implementácii AIS na SvF STU (dekan SvFSTU Kopáčik) 
8) Realizácia odporúčaní auditu dátových sietí a plánované opatrenia pre rok 2007 na FA 

STU (dekan FA STU Petránsky) 
9) Realizácia odporúčaní auditu dátových sietí a plánované opatrenia pre rok 2007 na SjF 

STU (dekan SjF STU Šooš) 
10) Príprava STU na rozvoj spolupráce vo vede a technike a na čerpanie štrukturálnych 

fondov (pror. Redhammer) 
11) Koncepcia dlhodobého rozvoja STU s ohľadom na možnosti štrukturálnych fondov 2007 

– 2013 (pror. Redhammer) 
12) Návrh na udelenie Plakety STU v Bratislave doc. Weberovi (dekan FEI STU Vajda) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 



Splnené úlohy:  1/1/2007, 4/1/2007, 5/1/2007 
 
Nesplnené úlohy: 2/1/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 16.4.2007 
   3/1/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 30.3.2007 
 
K bodu 1  Rozpočet STU na rok 2007 – časť Dotácia z MŠ SR  

(kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Informovala detailne o jednotlivých kapitolách dotácie z MŠ SR. Nápočet 
z MŠ SR bol urobený podľa počtu študentov ku dňu 14.1.2007. Metodika 
rozpočítania dotácie z MŠ SR na súčasti STU je rovnaká, ako bola 
v minulom roku. Najhoršie je na tom kapitola Tovary a služby, kde je pokles 
o 13% oproti roku 2006. 

Rektor Báleš: Stručne analyzoval príčiny poklesu dotácie – pokles počtu študentov, 
medziročné rozdiely v grantovej úspešnosti a publikačnej činnosti. Máme 
stále veľa učiteľov bez PhD. FCHPT poklesla v objeme zahraničných 
grantov, zle sú na tom aj SjF a MtF. Je bezpodmienečne potrebné zvýšiť 
disciplínu v evidencii študentov aj grantov a publikačnej činnosti, 
nasledujúci rok má byť až 30% dotácie viazanej na výsledky vo vede.  V SR 
narastá počet študentov na VŠ a dotácia takým tempom nerastie. 

Dekan FEI STU 
Vajda: 

Opýtal sa na valorizáciu, zálohový fond na projekty a aká je výška dotácie v 
prepočte na 1 študenta. Odpovedala kvestorka Žideková: valorizácia je už 
v pridelenej dotácii, ďalšia v priebehu roka nebude a MŠ SR ešte 
nestanovilo dotáciu na 1 študenta, tá sa medziročne mení. Na fonde pre 
zálohovanie projektov sa ešte pracuje. 

Dekan MtF 
STU Moravčík: 

Opýtal sa na financie určené na kultúru a šport, na čo všetko sú tieto 
prostriedky použiteľné. 

Dekan SvF STU 
Kopáčik: 

Uviedol, že na SvF plánujú urobiť konkurz na miesta odborných asistentov 
bez PhD a požiadal o vysvetlenie financií na mzdy pre administratívu na 
fakultách a R-STU ako aj tovary a služby pre R-STU. Odpovedala kvestorka 
STU: na rektoráte sú také zložky, ktoré na fakultách nie sú, indexovaním sa 
stanovuje výška dotácie na administratívu. R-STU zabezpečuje viaceré 
činnosti, ktoré na fakultách nie sú, napr. výroba nových diplomov 
zabezpečených proti falšovaniu. 

Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Chápe na čo všetko sú potrebné peniaze na rektoráte a že je to robené pre 
fakulty. Uviedol však príklad tlače motivačného plagátu pre štúdium na 
STU, ktorý uviedol chybné dátumy z hľadiska FIIT čím bola táto fakulta 
poškodená a to sa zle na fakulte vysvetľuje. Problém je s kvantifikáciou 
kvality na univerzitách. Tu je aj priestor pre SRK na stanovenie príslušných 
kvalitatívnych kritérií. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Z celkovej bilancie financií vyplýva, že cca 30% prostriedkov získava STU 
z mimodotačných zdrojov. Tým sa mení pohľad na dotáciu ako takú. 

Rektor Báleš: Za chybu na plagáte sa ospravedlnil, viac sa to nestane. Vysvetlil, aká je 
situácia v SRK, kde sa náročnejšie kvalitatívne kritériá nedajú presadiť. 
Rektor sa opýtal, či má niekto závažné pripomienky k predloženému rozpisu 
dotácie. Dekan Vajda odpovedal, že ešte preverí počet študentov. Dekan 
Kopáčik má výhrady k indexácii. 
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Uznesenie KR STU č. 1/2/2007 
KR STU schvaľuje rozpočet STU – časť Dotácia z MŠ SR s pripomienkou dekana SvF STU 
Kopáčika týkajúcou sa indexácie. 
 
 
K bodu 2 Výročná správa STU za rok 2006 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Správa je hotová a pred týždňom bola rozoslaná všetkým dekanom a členom 

vedenia STU na pripomienkovanie. Všetky pripomienky, ktoré došli sú 
zapracované do správy. 

  
Dekan Šooš  Upozornil na zlé označenie grafu pri štruktúre zamestnancov fakulty  
Dekan Vajda: Ubytovanosť študentov fakúlt STU je nízka. 
Dekan Molnár: Uviedol, že správa by mala byť aj v angličtine a mala by byť súhrnom 

annual reportov fakúlt, ktoré sú každý rok vypracovávané – vidí v tom 
duplicitu. 

Predseda UOO 
Kovár: 

V preloženej správe mu chýba zmienka o komunikácii s odborovou 
organizáciou. 

Pror. Petráš: Správa je pomerne dlhá, na prezentáciu nevhodná. Na budúci rok bude 
správa podstatne kratšia a bude aj v anglickom jazyku. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/2/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie Výročnú správu STU za rok 2006 s pripomienkami. 
 
 
K bodu 3 Harmonogram a osnova Dlhodobého zámeru rozvoja STU na 

roky 2007 – 2011 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Jedná sa o zásadný koncepčný materiál pre najbližšiu budúcnosť STU. 

Predložil harmonogram a osnovu dlhodobého zámeru STU v písomnom 
materiáli.  

 
Stanovisko KR STU č. 2/2/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o príprave dlhodobého zámeru rozvoja 
STU na roky 2007 až 2011. 
 
K bodu 4 Informácia o počte absolventov na STU (prof. Kalužný) 
  
Prof. Kalužný: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje prehľad o počtoch absolventov 

vo všetkých troch stupňoch VŠ štúdia za roky 2005 a 2006 v členení po 
fakultách STU, pričom je okrem počtu absolventov uvedený aj počet 
zapísaných študentov. Upriamil pozornosť na vysoký úbytok študentov v 1. 
ročníku Bc. štúdia, s tým musíme niečo robiť. 

Rektor Báleš: Zaujímal sa o počet prihlášok, ktoré už majú na jednotlivých fakultách 
STU. Pre STU by bolo najlepšie, keby boli váhové koeficienty zvyšujúce sa 
smerom od Bc. k PhD štúdiu. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/2/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o počte absolventov v jednotlivých 
stupňoch štúdia na fakultách STU. 
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K bodu 5 Stav v implementácii AIS na FEI a SvF STU  

(dekani FEI a SvF STU) 
  
Dekan FEI STU 
Vajda: 

Predložil písomný materiál o stave v implementácii AIS na FEI STU, ktorý 
stručne komentoval aj ústne. 

  
Dekan SvF STU 
Kopáčik: 

Predložil písomný materiál o stave v implementácii AIS na SvF STU, ktorý 
stručne komentoval aj ústne. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/2/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o stave v implementácii AIS na FEI STU 
a SvF STU a ukladá šéfovi implementačného tímu zaoberať sa pripomienkami fakúlt. 
 
 
K bodu 6 Personálne, materiálne a organizačné zabezpečenie v oblasti 

Bezpečnostného projektu STU na FIIT a MtF STU  
(dekani FIIT a MtF STU) 

  
Dekan FIIT STU 
Molnár: 

Ústne informoval, že na fakulte v tomto smere nemajú žiadne problémy, čo 
konštatovala aj kontrola, ktorá na fakulte bola. 

Dekan MtF STU 
Moravčík: 

Ústne informoval, že na fakulte splnili všetky požadované podmienky.  

Dekan Vajda: Upozornil na možnosť prieniku šikovných hackerov cez IT kiosky do siete 
STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 5/2/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie o personálnom, materiálnom 
a organizačnom zabezpečení v oblasti Bezpečnostného projektu STU na fakultách FIIT a MtF 
STU. 
 
Úloha KR STU č. 1/2/2007 
Rektor STU ukladá dekanovi FCHPT STU aby pripravil podmienky pre vykonanie kontroly 
realizácie Bezpečnostného projektu na FCHPT STU a by určil 3 osoby, ktoré sú na fakulte 
zodpovedné za túto vec. 
Z: Dekan FCHPT Bakoš 
T: 4. 04. 2007 
 
 
K bodu 7 Realizácia odporúčaní auditu dátových sietí a plánované 

opatrenia pre rok 2007 na FA a SjF STU  
(dekani FA a SjF STU) 

  
Dekan FA STU 
Petránsky: 

Predložil na rokovanie podrobnú písomnú správu a ústne informoval 
o aktuálnom stave dátovej siete na FA STU. IT kiosky na fakulte fungujú, 
u študentov majú pozitívnu odozvu. 

Dekan SjF STU 
Šooš: 

Predložil písomný materiál k tomuto bodu a ústne informoval o aktuálnom 
stave na SjF STU. 
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Stanovisko KR STU č. 6/2/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie o realizácii odporúčaní auditu dátových 
sietí a plánované opatrenia pre rok 2007 na FA a SjF STU. 
 
K bodu 8 Príprava STU na rozvoj spolupráce vo vede a technike a na 

čerpanie štrukturálnych fondov (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil na rokovanie dva písomné materiály. Na úvod predniesol 
prezentáciu, v ktorej uviedol všetky okolnosti týkajúce sa čerpania financií 
zo štrukturálnych fondov na veľké projekty vedy a výskumu. Uviedol v nej 
reálne možnosti STU pokiaľ ide o možných partnerov, lokalitách, ktoré sú 
k dispozícii ako aj príkladoch úspešného čerpania prostriedkov napr. 
v Brne. Jedná sa o veľké projekty a tak ich treba aj chápať. Partnermi sú pre 
nás VUC a mesto Bratislava, s ktorými treba začať rokovať. 

Rektor Báleš: Vyzval postupne všetkých dekanov fakúlt STU, aby povedali svoj názor 
a aké témy projektov by si vedeli predstaviť a ponúknuť za fakultu. 

 
Úloha KR STU č. 2/2/2007 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU, aby pripravili návrh na zameranie projektov ako aj 
možných partnerov na čerpanie štrukturálnych fondov EU. 
Z: Dekani FEI a FIIT STU v Mlynskej doline 
Z: Dekani SvF, SjF, FCHPT a FA STU v centre mesta 
Z: Dekan MtF STU v Trnave 
T: 1. draft do 16.4.2007, finálna verzia do 30.4.2007. 
 
 
K bodu 9 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

− Vedenie STU rozhodlo o zrušení starých e-mailových adries. Bude to vopred 
oznámené a po 1 mesiaci to bude zrušené. Príslušný príkaz rektora bol vydaný už 
pred rokom. Málo je využívaná adresa meno.priezvisko@is.stuba.sk 

− Do 31.3.2007 treba podať rektorovi STU majetkové priznanie. Týka sa to všetkých 
vedúcich pracovníkov. 

− Rektor pozval na vystúpenie súboru Technik dňa 27.3.2007 o 19:00 hod. v Sro na 
Mýtnej ulici v Bratislave. 

 
2) Prorektor Janíček: 

Oznámil, že vedenie STU schválilo s pripomienkami zásady pre ubytovanie doktorandov 
v objekte STU na Mýtnej ulici v Bratislave. 

 
3) Prorektor Petráš: 

Predložil písomný materiál o mobilitách študentov STU. Je prehľadne členený po 
jednotlivých fakultách a sú tam informácie za posledných 10 rokov. Sú v ňom 
informácie aj o mobilitách zahraničných študentov u nás. Tie počty sú veľmi nízke. Niet 
na web stránke informácie o možnostiach štúdia na fakultách STU v angličtine. 
Nečudujme sa potom, že k nám zahraniční študenti málo chodia a ak, tak iba na krátku 
dobu. 
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4) Prof. Kalužný: 
− Informoval, že dostal iba 1 pripomienku k novele zákona o VŠ. 
− Informoval, že STU usporiada letnú univerziádu v roku 2008. 

 
5) Prorektor Redhammer: 

Je práve aktuálna výzva na rozvojové projekty z MŠ SR. Upozornil na zmenené 
pravidlá, obmedzený počet projektov na 1 univerzitu (na STU max. 5) Termín 
predloženia je 29.3.2007 na R-STU. Každá fakulta teda môže predložiť maximálne 1 
rozvojový projekt. Upozornil aj na zmeny v projektových schémach. Často sa vyžaduje 
partner z praxe pre potenciálnu spoluprácu vo výskume. 

 
6) Dekan FEI STU Vajda: 

Predložil písomne návrh na udelenie Plakety STU doc. Ing. Bedřichovi Weberovi, CSc. 
pracovníkovi FEI STU  za celoživotné dielo v oblasti výskumu a v pedagogickej práci 
pri príležitosti významného životného jubilea. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/2/2007 
KR STU súhlasí s udelením Plakety STU doc. Ing. Bedřichovi Weberovi, CSc. pracovníkovi 
FEI STU za celoživotné dielo v oblasti výskumu a v pedagogickej práci pri príležitosti 
významného životného jubilea. 
 
7) Dekan FIIT STU Molnár: 

Informoval sa aké je stanovisko STU k registru zamestnancov. Rektor odpovedal, že 
v tomto smere nedostal žiadnu pripomienku k novele zákona o VŠ a preto ani ma MŠ SR 
nič v tomto smere nebolo odoslané.  

 
8) Dekan MtF STU Moravčík: 

Zaujímal sa ako pokračuje ekonomický softvér SOFIA. Prorektor Janíček a kvestorka 
Žideková informovali o aktuálnom stave. Od 1.1.2008 by sme mali nabehnúť na nový 
ekonomický systém. Budeme jednať o zmluve s MŠ SR, ku ktorej sme mali niekoľko 
pripomienok. 

 
9) Martin Repko: 

Pripomenul problém so zdĺhavým platením poplatkov za validačné známky na 
študentských preukazov. 

 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
Zápisnicu overili: 

 

Prof. Ing. Dušan PETRÁŠ, PhD., prorektor STU 

 

Doc. Ing. Ľubomír ŠOOŠ, PhD.  dekan SjF STU 
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Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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